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> Version française ci-dessous <

Dear abolitionists, 

ECPM is pleased to announce the opening of registrations for the 7th World Congress against the Death Penalty,

which will take place from February 26th to the 1st of March 2019, in the heart of the European capital, Brussels.

For four days, come and meet the key actors in the field of abolition, participate in the construction of the abolitionist
movement and give voice to your projects.

The Opening Ceremony will take place on the morning of February 27th 2019, in the symbolic and prestigious
Chamber of the European Parliament. The majority of the academic programme will be held at the Egmont Palace,
and the Closing Ceremony in Bozar, the centre for fine arts in Brussels.

Since their existence in 2001, these Congresses have brought together more and more abolitionists from all over the
world. They have become the essential meeting place to strive together towards universal abolition. Join us!
 

Raphaël Chenuil-Hazan
Executive Director of ECPM

Registration Form

Visit the
Website

http://congres.ecpm.org/en/registration-form/
http://congres.ecpm.org/en/
https://www.facebook.com/AssoECPM/
https://twitter.com/AssoECPM
https://www.linkedin.com/company/ensemble-contre-la-peine-de-mort/
http://congres.ecpm.org/
mailto:congress@ecpm.org
https://www.facebook.com/AssoECPM/
https://twitter.com/AssoECPM
https://www.linkedin.com/company/ensemble-contre-la-peine-de-mort/
http://congres.ecpm.org/
mailto:congress@ecpm.org
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> Click here to read the english version <

 

Chères et chers abolitionnistes,
 

ECPM a le plaisir de vous annoncer l’ouverture des inscriptions au 7e Congrès mondial contre la peine de mort qui

aura lieu du 26 février au 1er mars 2019, au cœur de la capitale européenne, Bruxelles.
 
Pendant quatre jours, venez rencontrer les acteurs clés de l’abolition, participer à la construction du mouvement
abolitionniste et donner de l’écho à vos projets.
La Cérémonie d’ouverture se déroulera le 27 février 2019 au matin, dans l’Hémicycle du Parlement Européen,
un lieu aussi symbolique que prestigieux. Le programme académique se tiendra en majorité au Palais Egmont, et la
Cérémonie de clôture à Bozar.
 
Depuis leur existence en 2001, les Congrès fédèrent de plus en plus d’abolitionnistes à travers le monde entier. Ils
sont devenus le rendez-vous incontournable pour construire ensemble un monde sans peine de mort. Rejoignez-
nous !
 

Raphaël Chenuil-Hazan,
Directeur général d’ECPM



Formulaire
d'inscription

Visitez le site du
Congrès

http://congres.ecpm.org/formulaire-d-inscription/
http://congres.ecpm.org/

